
Fråga av Madeleine Andersson (M) om utvärdering av markeringsavgifter till Rickard 
Malmström (Mp)  

När kommer föreningarna få det ökade stödet? 

I juni 2017 ställde jag en interpellation till Rickard Malmström (Mp) angående parkerings- och 
markeringsavgifter. I svaret från Rickard Malmström svarade han att ”större delen (ca 2/3) av 
intäkten från den ökade markeringsavgiften går tillbaka till föreningarna i form av bidrag. 
Nämndens bidrag ska tydligare styras mot barn och unga samt föreningar som själv driver 
sina anläggningar.” 

Föreningarna vittnar om att de inte kan se något av det du lovat och uttalat dig om till de som 
driver föreningsverksamhet i egen lokal. De säger sig istället få samma belopp som tidigare 
år och saknar de utlovade ökade bidragen som de nya markeringsavgifterna skulle ge. Långt 
ifrån det utlovade stödet. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga Rickard Malmström nedan frågor gällande 
den nya förändringen inom markeringsavgifterna och höjningen from 1 juli 2017: 

- När kommer bidraget komma föreningarna till godo? 
- Bokas lokaler och hallar i samma grad som tidigare av föreningarna? 

Madeleine Andersson (M) 
Uppsala den 23 april 2018 
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